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Un nou consiliu, un nou început 

Hei, lume! Elevi, profesori, părinți sau simpli vizitatori, noul Consiliu este aici: Raluca 
Macovei-președinte, Francesca Iovu, Miruna Surdu și Tudor Sîrbu-vicepreședinți, Ioana 
Vîrnă-secretar și Raluca Bejenaru-Avocatul Elevilor. Știm că nu vă pasă prea mult de 
numele noastre, așa că vom trece direct la subiect. Presupun că vă plictisiți foarte tare în 
momentul de față, de ați ajuns să citiți articolul acesta? Cam așa se întâmplă pe tot 
parcursul orelor de curs.  

Poate unii dintre voi n-au avut nici măcar idee de existența unui Consiliu al Elevilor, 
deși predecesorii noștri au făcut o treabă formidabilă. Cine credeți că organizează spre 
exemplu concursul Real vs Uman sau celelalte activități și zile pe care le serbăm pe 
parcursul unui an școlar? Noi nu suntem niște genii pline de idei și de planuri și de aceea 
vă încurajăm să veniți cu propuneri de activități sau de proiecte, pentru că școala nu ține 
numai de învățat, ci promovează și evenimente interactive.  

Pentru a vă aduce la cunoștință ideile membrilor Consiliului și acțiunile întreprinse de 
acesta vom redecora total panoul de la intrarea elevilor(despre care suntem siguri că nu 
știați că există). Pentru început acesta va avea forma unui curcubeu, acest lucru nefiind o 
simplă dorința a Consiliului de a-și arăta talentele artistice, ci va rezuma tot ceea ce ne 
propunem să realizăm în acest an școlar. Vom păstra multe din activitățile din anii trecuți, 
deoarece este foarte important să păstrăm tradiția, dar vom face și adăugiri substanțiale. 

Printre noile idei se vor afla proiectul “Învățăm împreună” prin care se vor organiza ore 
de meditații, cu elevi care au neclarități legate de lucrurile predate la școală. Consiliul vă 
imploră să participați la acest proiect fie ca meditator, dacă stăpâniți foarte bine un 
anumit domeniu, sau pentru a vă lămuri neclaritățile. Nu cred că trebuie să vă enumăr 
nenumăratele avantaje, dar aș dori totul să vă spun o vorbă venită din propria noastră 
înțelepciune: “pentru ca fiecare dintre noi să aibă succes, capra vecinului nu trebuie să 
moară, ci din contra, să aibă o viață lungă”. Vă așteptăm în număr cât mai mare! 

O altă serie de activități vor avea în vedere sportul în viața școlară, lucru total ignorat 
de programa de învățământ. Vom organiza în luna mai Cupa “Cuza Vodă”, unde vor 
avea loc întreceri la baschet, fotbal, tenis de masă, badminton, etc. De asemenea pe 1 
Iunie vom organiza un maraton, care va avea o taxă modică de participare, banii strânși  
vor fi donați pentru o cauză nobilă. 

O ultimă idee pe care vrem să v-o transmitem în rândurile acestui articol este legată 
de campaniile de informare pe care le vom organiza, în principal vor fi despre sănătate și 
tehnici de prim ajutor, lucruri pe care le ignorați total în momentul de față și totodată vor 
avea ca temă viitoarele cariere pe care le veți urma, deoarece este necesar să luați o 
decizie în cunoștință de cauză. 

În final, vă îndemnăm să vă implicați și să veniți cu idei pentru ca liceul nostru să fie 
locul pe care toți ni-l dorim! Thomas Edison: “Pentru a avea o idee genială, trebuie să ai 
mai multe idei!” 

 
Ziua Verde a Eco-Şcolilor din România a fost marcată de elevii școlii noastre, pe 28.10.2016, prin plantarea a doi 

arbuști din specia Tuja orientalis (arborele vieții), pe aleea liceului.  

La acțiune au participat elevii clasei a X-a SN3, care au reușit să-și implice în activitate o parte dintre părinți, aceștia 
fiind cei care au asigurat materialul biologic. 

ZIUA DE ACŢIUNE a voluntarilor CCDG, este o invitație lansată de Centrul Carpato-Danubian de Geoecologie, 

tuturor Eco Școlilor din România, ocazie cu care elevii conștientizează importanţa implicării directe ȋn dezvoltarea spaţiilor 
verzi, de care avem cu toții atâta nevoie, precum și responsabilitatea pe care o purtăm, atât elevi, dar și adulți pentru 

protejarea mediului înconjurător. 

Prof. Coordonator Eco-Școala Atasiei Maricica 

 

 

 

 
 

 

În fiecare an, ȋn perioada 4-10 octombrie, are loc "World Space Week" sau "Săptămâna Mondială a Spaţiului Cosmic", 

un eveniment organizat de Adunarea Generală a ONU ȋn cinstea lansării primului satelit artificial, Sputnik 1, pe 4 octombrie 

1957, care marchează practic debutul explorării spaţiale. Revenind la prezent, ȋn 2016 această activitate s-a desfăşurat sub 
numele de "Teledetecţia trasează viitorul". 

In acest an Colegiul Naţional "Cuza-Vodă" Huşi a promovat evenimentul, elevii clasei a XII-a Filologie1 realizând 

expoziţii ȋn cele două corpuri ale Colegiului, iar elevii claselor a XI-a şi a XII-a Matematică Informatică şi Ştiinţe Naturale 
2 au organizat un simpozion, sub coordonarea profesorilor de fizică: Andoroi Adina, Balan Mona-Lisa şi laborant ing. Popa 

Claudia ȋn cadrul căruia au prezentat referate, filme şi proiecte pe această temă. 

La simpozion au participat elevii şi profesorii colegiului. 

 

Fapta hotăreşte valoarea noastră morală. 

SITE-UL ȘCOLII :  
http://lcvhusi.licee.edu.ro 
http://cncvhusi.ro/ 
ADRESE DE E-MAIL :  
husi_lcv_director@yahoo.com 
lcvhusi@yahoo.com 
CABINETUL MEDICAL :  
de luni până joi, de la 8

30
 la 15

00 

SECRETARIAT : 
program de lucru cu elevii : de luni până vineri, de la 1330 la 1500 

BIBLIOTECA : 
de luni până vineri, de la 7

30
 la 15

30 

 

 

 

 

SALA PRIMĂRIEI 
VINERI, 25 NOIEMBRIE 2017, ORELE 18:30 
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Mulţi elevi din şcoala primară se gândesc‚ încă din clasa I, cu teamă la un nou 

început, la o nouă schimbare în viaţa lor: clasa a V-a. Mulţi profesori, multe lucruri noi, 

mai mult de învăţat - erau unele lucruri la care se gândeau micuţii şcolari. Ei bine, dacă 

nu aţi ajuns încă în clasa a V-a, aflaţi că nu aveţi de ce să vă speriaţi. Este o etapă nouă, 

captivantă şi care te  atrage la tot pasul prin lucruri noi. 

Clasa a V-a este ca o aventură pentru mine. Vreau să îmi verific cunoştinţele şi  să 

văd de ce sunt în stare. Până acum,  clasa a V-a m-a ajutat să devin mai ambiţioasă, mai 

curajoasă şi mai încrezatoare. Consider că şcoala în general este o comoară nepreţuită 

care abia aşteaptă să fie descoperită de elevi. Această comoară cuprinde cele mai de preţ 

nestemate: limba română, matematica, limba franceză, limba engleză şi multe altele. Eu 

am descoperit deja această comoară şi am rămas profund impresionată. Poate că în 

primele zile şi eu m-am speriat de acest nou început, dar acum am descoperit cât de 

norocoasă sunt că mă aflu  în această clasă, că am profesori inteligenţi şi devotaţi 

disciplinei pe care o predau şi că am materii pe care să le studiez cu drag. 

Inceputul clasei a V-a a născut în mintea şi în sufletul meu nişte sentimente pe care 

cu greu le pot descrie în cuvinte. Emoţiile pe care le-am trăit la început de gimnaziu au 

fost total diferite de cele care m-au încercat până acum, au fost nişte emoţii noi, mature 

care arată cât de mult m-am schimbat şi cât de deschisă voi fi la noile provocări ce mă 

aşteaptă de-a lungul celor patru ani. 

Bine ai venit, clasa a V-a! Te-am aşteptat cu drag şi sunt pregătită mai mult decât 

oricand “sa-ţi fiu prietenă”! 

Zgăvârdici Miruna, clasa a V-a 

 

 
 

Înainte de a păşi pentru întâia oară pe porţile liceului, sunt sigură că 

am auzit cu toţii zvonuri ca "liceul este cea mai frumoasă perioadă a 

vieţii" sau ,chiar din contră, fiind descris drept "cimitir al tinereţii". Însă, 

cu toţii avem datoria de a ne crea o opinie propie. 

Dacă ar fi să asociez primele săptămâni de liceu cu un sentiment 

anume, acela ar fi teama: teama de eşec, teama de a nu crea o impresie 

greşită celor din jur, teama de necunoscut. Treptat, teamă s-a transformat 

în curiozitate şi dorinţă de cunoaştere. Colegii noi s-au transformat în 

prieteni iar profesorii devin îndrumători în viaţă sau, de ce nu, modele. 

Pot să spun că am aşteptări mari de la Colegiul Naţional "Cuza-

Vodă". Îmi doresc ca liceul să devină tărâmul magic în care voi fi iniţiată 

în tainele prieteniei şi ale colegialităţii. Spaţiul fecund în care mă voi 

forma ca viitor adult, personalitate autohtonă şi responsabilă. Sala de 

clasă să rămână locul în care am învăţat să gândesc, să fiu creativă, să 

cutez, să sper, să am curaj, să respect, să admir. Da, am aşteptări mari şi 

am încredere că o să devină realitate căci începutul este promiţător iar 

viitorul ne aşteaptă cu braţele deschise. 

Liceul ... locul în care voi deveni om! 

Popa Florentina, clasa a IX-a SN 1 

 

 
 

S-au dus anii gimnaziului şi cu ei am pus capăt unui capitol foarte frumos 

din viaţa mea: copilaria. Parcă ieri eram în vechea mea şcoală, ciondănindu-mă cu 

vechiul coleg de bancă şi chicotind cu prietenii pe holurile luminoase. Simt că 

totul a trecut ca un vis sau că timpul îmi joacă o farsă fiindcă este imposibil să 

treacă aşa uşor 4 ani. Realitatea este că începând cu data de 12 septembrie 2016 

am primit titlul de boboc al Colegiului Naţional “Cuza Vodă”. 

În prima zi de liceu eram înconjurată de o mulţime de necunoscuţi. Îmi 

doream să fiu în sânul vechiului meu colectiv şi sub supravegherea bunului meu 

diriginte, însă a trebuit să mă detaşez de trecut şi să privesc viitorul care îmi 

dădea speranţe că îmi voi face noi prieteni. La început totul mi se părea amorţit. 

Mă simţeam ca în mijlocul unui gheţar: colegi, profesori, şcoală. Cu scurgerea 

timpului totul a început să se dezmorţească. Am început să simt căldura noilor 

colegi şi plăcerea de a asista la orele profesorilor care au reuşit să-mi aprindă 

dorinţa de a acumula tot mai multe cunoştinţe. 

Ca sa descriu Colegiul Naţional”Cuza Vodă” pot spune că,  pe lângă 

oportunitatea de a face performanţă,  iti modelează caracterul organizand 

numeroase activităţi extraşcolare. 

Pentru mine liceul reprezintă o etapă foarte frumoasă din viaţa mea. 

Elisei Maria, clasa a IX-a MI 

 

 
 

Adaptarea la şcoala gimnazială a fost mai rapidă faţă 

de cea din clasele primare. 

La aceasta şcoală am gasit o atmosferă 

plăcută,cooperare şi voioşie. Este un mediu prielnic de 

învăţare. 

Am fost frumos surprinsă de cât de diferită este şcoala, 

atunci când am început clasa a V-a. Sunt multe şi diferite 

cerinţe şi pentru noi este necesar să acumulam informaţii 

din domenii diferite. Sunt multe metode de învăţare şi multă 

rabdare din partea doamnelor şi domnilor profesori pentru a 

ne putea concentra pe sarcina noastră principală, care este 

învăţătura. 

Şcoala mea îmi oferă încurajare, încredere, siguranţă şi 

sprijin. 

Iolea Cosmina, clasa a V-a 

 

 
 

Mulţi spun că liceul este cea mai frumoasă perioadă a vieţii. Poate aşa 

va fi. Deşi mă aflu la început, cred că liceul reprezintă o aventură, care 

începe bineînţeles cu o mulţime de emoţii şi de întrebări fără răspuns. A fi 

boboc înseamnă, în primul rând, schimbare. Cunoşti colegi noi, profesori 

noi,dar încet,încet fiecare se acomodează. Mi-a plăcut mult tot ce am găsit 

aici, iar impresia formată este una pozitivă. Cu noii colegi m-am 

împrietenit repede, iar domnii profesori  s-au ataşat de noi şi ne-au făcut 

loc în sufletul lor, la fel cum fac cu orice altă generaţie. A păşi pe poarta 

Colegiului Naţional “Cuza Vodă” înseamnă a-ţi afirma motivaţia pentru a 

învăţa, pentru a cunoaşte, pentru a persevera şi pentru a-ţi depăşi mereu 

limitele. Liceul  este un loc primitor, cu persoane minunate, din băncile 

căruia cu toţii vom ieşi peste câţiva ani oameni în adevăratul sens al 

cuvântului, capabili să depăşim orice obstacol al vieţii. 

Am încredere că a fi elev la acest liceu va fi o experienţă de neuitat şi 

va reprezenta rampa de lansare spre o carieră de vis a fiecărui elev şi sunt 

convinsă că fiecare dintre noi trebuie să poarte cu onoare statutul de elev al 

Colegiului Naţional “Cuza Vodă”. 

Romaşcu Raluca-Loredana, clasa a IX-a MI 

 

 
 

În această compunere vă voi împărtăşi toate impresiile mele de la 

începutul anului. 

Cele mai multe emoţii le-am avut în prima zi de şcoală, în 

momentul în care am ţinut “discursul boboceilor” şi atunci când am 

defilat cu toţii. Îmi imaginam că profesorii vor fi duri, dar s-au 

dovedit a fi foarte buni şi indulgenţi. Cât despre colegi, toţi sunt 

prietenoşi. Chiar dacă în fiecare pauză se iscă câte o bătaie între băieţi 

sau cel puţin o ceartă, toţi ne înţelegem foarte bine. 

Mă consider un copil norocos că mă aflu în această clasă şi că 

studiez la acest colegiu. 

Blaga Malina, clasa a V-a 

 

 
 

Înainte de a începe liceul, mi s-a spus că este  „cea 

mai frumoasă perioadă a vieţii” pe care nu o voi uita 

niciodată şi cred cu tărie în această frază. 

La început, pot spune, că am fost speriată, pentru că 

nu mă obişnuisem cu programul, cu profesorii, cu nimic. 

Dar abia după o lună m-am familiarizat cu noii colegi, iar 

profesorii ne-au devenit chiar prieteni. 

Acum, nu mai simt teama de la început şi chiar sunt 

binedispusă şi cu zâmbetul pe buze atunci când păşesc pe 

porţile liceului. Presimt că perioada ce va urma va fi ca o 

aventură din care voi avea multe de învăţat, voi lega 

puternice  prietenii si totodată mă voi şi distra. 

Zaharia Ruxandra Andreea, clasa a IX-a SN1 

 

 


